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BR.01.0012.1.6.5.2017 

Protokół nr 54/2017 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 13 marca 2017 roku 

w Sali Portretowej UMK, Pl. Wszystkich Św.3-4  

 

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy  - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji,  Bożena Kaczmarska- Michniak - Dyrektor Biura 

Planowania Przestrzennego,  Elżbieta Szczepińska – Zastępca Dyrektora Biura Planowania 

Przestrzennego,  Ryszard Listwan – Zastępca Małopolskiego Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska oraz  inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.20 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Przedstawienie raportu przez Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Lema - Park Lotników Polskich" (druk 

nr 1728). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru  "Osiedle Podwawelskie" (druk nr 1789). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Przystąpienie do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rejon ulic Łokietka - Glogera" (druk 

nr 1790). 

5. Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bronowice  - Stelmachów”. 

6. Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Balice I”. 

7. Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Balice II’. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Przedstawienie raportu przez Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

 

Ryszard Listwan – Zastępca Małopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 

dokonał prezentacji raportu  Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 
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Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Lema - Park Lotników Polskich" (druk 

nr 1728). 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 8 członków Komisji -  4 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” przy 

0 „przeciw”,4 „wstrzymującym się”   pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Lema - Park 

Lotników Polskich" (druk nr 1728) (Opinia Nr  578/2017 z 13 marca 2017r.) 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru  "Osiedle Podwawelskie" (druk nr 

1789). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru  "Osiedle Podwawelskie" przedstawił Tomasz 

Antosiewicz z Biura Planowania Przestrzennego. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 8 członków Komisji -  8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru  "Osiedle Podwawelskie" (druk nr 1789) 

(Opinia Nr  579/2017 z 13 marca 2017r.) 

 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rejon ulic Łokietka - Glogera" (druk 

nr 1790). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rejon ulic Łokietka - Glogera" omówił Tomasz 

Antosiewicz z Biura Planowania Przestrzennego. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus. 

Odpowiedzi udzielili Tomasz Antosiewicz i Maria Burnóg z Biura Planowania Przestrzennego. 

Komisja w obecności 8 członków Komisji -  8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem” przy 

0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru "Rejon ulic Łokietka - Glogera" (druk nr 1790). 

 (Opinia Nr  580/2017 z 13 marca 2017r.) 

 

Ad.6 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Balice I”. 
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Ad.7 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Balice II’. 

 

Prezentacji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Balice I” 

oraz projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Balice II’ 

dokonała Agata Gorczowska -  projektant planu. 

W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus ,Grzegorz Stawowy, Józef Jałocha, Adam 

Migdał oraz przedstawiciel mieszkańców. 

Odpowiedzi udzielili: Elżbieta Szczepińska- Zastępca Dyrektora Biura Planowania i  Agata 

Gorczowska. 

Projekty  mpzp zostały odesłane na zespół ds. planów. 

Ustalono, że spotkanie zespołu ds. planów odbędzie się 22 marca br. o godzinie 13.00. 

 

Ad.5 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bronowice  - Stelmachów”. 

 

Prezentacji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bronowice  - Stelmachów” dokonał Stanisław Prochwicz – projektant planu.. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Jakub Kosek, Włodzimierz Pietrus, Józef 

Jałocha. 

Odpowiedzi udzielili: Elżbieta Szczepińska- Zastępca Dyrektora Biura Planowania, Bożena 

Faber i  Stanisław Prochwicz  – projektanci planu.   

Projekt planu został odesłany na zespół ds. planów. 

Ustalono, że spotkanie zespołu ds. planów odbędzie się 22 marca br. o godzinie 13.00. 

 

Ad.8 

Sprawy bieżące. 

 

 Ad.9 

Oświadczenia i komunikaty. 

   Brak 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący  Komisji o godzinie 18.40 

zamknął posiedzenie. 

           

 

            Grzegorz Stawowy 

                

         Przewodniczący Komisji 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


